
 

 

 

 

 

 

 

Met deze nieuwsbrief brengen we u graag op de hoogte van het laatste 
nieuws van het CDA Hoogeveen. In de maand september was de CDA-
fractie weer hard aan het werk voor onze gemeente. Zo stelden we 
schriftelijke vragen over veiligheid en waren we aanwezig op de 
jaarmarkten van Elim en Hollandscheveld. In deze nieuwsbrief blikken 
we hierop terug.  

 

Femke Koekoek keert terug als fractievoorzitter 

Femke Koekoek keert na een periode van 
ziekteverlof terug als fractievoorzitter van 
CDA Hoogeveen. Het 
fractievoorzitterschap werd de afgelopen 
maanden waargenomen door Bert Otten. 
Koekoek kijkt ernaar uit om deze rol weer 
vanaf het nieuwe politieke jaar te 
vervullen.  

Femke Koekoek licht toe: “Ik ben 
ongelooflijk blij en dankbaar dat ik mijn rol 
als volksvertegenwoordiger en 
fractievoorzitter weer kan oppakken. 
Tijdens mijn verlof heeft Bert Otten deze 
rol tijdelijk opgepakt, waarvoor ik hem wil bedanken. Als fractie blijven we 
ons inzetten voor een fatsoenlijk Hoogeveen waar het normaal is dat we 
naar elkaar omzien en waar de lasten voor onze inwoners beperkt worden.” 

 

CDA stelt schriftelijke vragen over veiligheid in de gemeente 

De CDA-fractie heeft bij monde van raadslid Haaije Feenstra-Paas 
schriftelijke vragen gesteld over de veiligheid in onze gemeente. Aanleiding 
hiervoor zijn bezorgde signalen van ondernemers en inwoners in de wijken 
en dorpen: van overlast in winkelcentra tot parken waar vernielingen geen 
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uitzonderingen meer zijn. Voor de CDA-fractie is het reden om schriftelijke 
vragen hierover te stellen. 

Raadslid Haaije Feenstra-Paas licht toe: 
“We spreken regelmatig met bezorgde 
ondernemers en inwoners over 
veiligheid. Onze inwoners ervaren 
overlast van toenemend drugsgebruik, 
hangende jeugd, vernielingen, fatbikes 
en onfatsoenlijk rijgedrag. Deze signalen 
maken ons ongerust: waar is de 
handhaving in onze gemeente? CDA 
Hoogeveen staat voor een samenleving 
waar we met fatsoen met elkaar omgaan 
en vindt veiligheid dan ook erg 
belangrijk. Daarom hebben we 
schriftelijke vragen gesteld aan het college.” 

Feenstra-Paas vraagt het college of het op de hoogte is van de overlast en 
welke maatregelen hiertegen zijn ondernomen. Daarnaast vraagt Feenstra-
Paas naar de handhaving in de gemeente en of er plannen liggen om de 
veiligheid in de gemeente te verbeteren. Tot slot vraagt Feenstra-Paas of het 
college bereid is om samen met inwoners en ondernemers het gesprek aan 
te gaan over veiligheid op straat.  

 

CDA dient tevergeefs motie in voor onderzoek naar 
begraafplaats Noordscheschut 

Raadslid Aaf-Tineke Bisschop heeft tijdens de raadsvergadering van 12 
september een motie ingediend over een onderzoek naar een begraafplaats 
bij Noordscheschut. Reden hiervoor is de bespreking van de 
“Uitgangspuntennotitie Begraafbeleid”, waarmee de kaders worden 
meegegeven voor het opstellen van het nieuwe beleid omtrent begraven. 
Noordscheschut heeft als enige plaats in de gemeente geen gemeentelijke 
begraafplaats. Het CDA vindt dat elk dorp het verdient om een 
begraafplaats te hebben en daarom diende Bisschop een motie hierover in. 

Aaf-Tineke Bisschop licht toe: “Het CDA is van mening dat met begraven en 
cremeren respectvol moet worden omgegaan, waarbij de 
keuzemogelijkheden moeten aansluiten bij de wensen van de inwoners. 
Veel nabestaanden zien bijvoorbeeld graag dat een overledene dichtbij 
begraven kan worden, zodat een bezoek aan het graf makkelijk gedaan kan 
worden. Momenteel heeft Noordscheschut geen gemeentelijke 
begraafplaats, waardoor inwoners van Noordscheschut moeten uitwijken 



naar andere plaatsen. Daarom heb ik een motie ingediend om de realisatie 
van een begraafplaats bij Noordscheschut te onderzoeken.” 

Bisschop verzoekt het college om een onderzoek uit te voeren naar een 
begraafplaats bij Noordscheschut. In dit onderzoek moeten de wensen, 
locatiekeuze en kosten worden meegenomen. Helaas was er onvoldoende 
steun in de raad voor de motie. De motie werd met 14 stemmen voor (CDA, 
GB, SGP) en 15 stemmen tegen (CU, D66, FvD, GL, PvdA, SP en VVD) 
verworpen.  

 

CDA stemt in met transformatie Gemeenschappelijke 
Regeling GKB naar stichting 

Tijdens de raadsvergadering van 26 
september is er besloten over de 
transformatie van de Gemeentelijke 
Kredietbank (GKB) naar een stichting. 
De Gemeentelijke Kredietbank is 
momenteel een gemeenschappelijke 
regeling  – een samenwerkingsverband 
tussen bijvoorbeeld gemeenten op een 
bepaald beleidsterrein, in dit geval 
schuldhulpverlening. Wanneer 
inwoners in financiële nood raken, 
helpt de GKB op het gebied van 
schulden. Omdat de GKB zelf ook in 
problemen raakte, willen de eigenaren 
van de GKB – de gemeenten Assen, Meppel en Hoogeveen – de GKB 
onderbrengen in een stichting. Hierover werd gestemd in de gemeenteraad 
van Hoogeveen, waarbij de CDA-fractie het voorstel uiteindelijk steunde.  

Fractievoorzitter Femke Koekoek licht toe: “In de afgelopen twee jaar heb ik 
het proces bij de GKB nauwlettend gevolgd. De eigenaren van de GKB willen 
de schuldhulpverleningstaken onderbrengen in een andere vorm, waardoor 
ook andere gemeenten die schuldhulpverlening bij de GKB afnemen 
kunnen deelnemen in het risico. Het CDA ziet schuldhulpverlening als een 
overheidstaak en vindt het belangrijk dat schuldhulpverlening niet in 
commerciële handen valt. In het voorstel wordt de schuldhulpverlening van 
de GKB ondergebracht in een stichting. Hiermee wordt de continuïteit van 
schuldhulpverlening gewaarborgd. We hebben desalniettemin geworsteld 
met dit voorstel, want het leek ons niet de beste optie. Uiteindelijk hebben 
we als fractie toch ingestemd, omdat de andere opties die werden 
voorgesteld nog onwenselijker waren. ” Het voorstel werd aangenomen met 
24 stemmen voor en 2 stemmen (FvD) tegen. 



CDA dient motie mede in over busstop in Nieuwlande 

Tijdens de raadsvergadering van 12 september was de CDA-fractie mede-
indiener van een FvD-motie over een busstop van de streekbus in 
Nieuwlande. Op dit moment heeft Nieuwlande geen busstop, terwijl 
daarvoor wel animo in het dorp is. Voor de partijen was het reden om een 
motie hierover in te dienen. 

Raadslid Aaf-Tineke Bisschop vertelt: “Het Rijk heeft na een lobby van 
gemeentelijke en provinciale organen in 2023 extra geld beschikbaar 
gesteld voor het OV-bureau. Deze gelden zijn uitdrukkelijk bedoeld om de 
streeklijnen met verbindingen naar de buitendorpen te waarborgen. 
Momenteel heeft Nieuwlande geen busstop, terwijl er wel animo is. Het CDA 
vindt het belangrijk dat alle dorpen bereikbaar zijn via het openbaar vervoer 
en daarom hebben we de motie mede-ingediend.” 

In de motie wordt het college opgeroepen om nogmaals bij het OV-bureau 
het belang van de aanwezigheid van een busstop in Nieuwlande te 
benadrukken. De motie werd unaniem aangenomen. 

 

Senioren aan zet, want onze ouderen tellen mee! 

Annette Jansen 

Op woensdag 25 september vond alweer 
de derde bijeenkomst van Senioren aan 
zet! plaats. Deze editie werd gehouden in 
’t Anker in Hollandscheveld. Want, zo 
benadrukte Herman Brunsting van 
Stichting Senioren Platform in 
Hoogeveen, “we zijn er voor alle senioren 
in heel de gemeente Hoogeveen!” 
Namens CDA Hoogeveen waren 
raadsleden Klaas Kroezen en Annette 
Jansen aanwezig. 

Het buurthuis stroomde al snel vol met 
ruim 75 enthousiaste senioren. Onder het 
genot van koffie en koek, zorgde gezelligheidskoor De Schorriemorries uit 
Hollandscheveld direct voor een goede sfeer. Vervolgens gaf de Bibliotheek 
een uitgebreide presentatie over wat zij te bieden hebben aan senioren. Een 
ander werd afgesloten met een bingo. Na een uitgebreide ‘aangeklede 
warme broodmaaltijd’ werd stilgestaan bij het prachtige initiatief 
Dorpscoöperatie Hollandscheveld. Inspirerend!  

De bijeenkomst Senioren aan zet! is ontstaan vanuit een unaniem 
aangenomen motie in de gemeenteraad, ingediend door raadslid Annette 



Jansen. Jansen: “Met de motie willen we dat de gemeente meer rekening 
gaat houden met de ouder wordende inwoners.” De gemeente Hoogeveen 
heeft circa 55.000 inwoners, waarvan ongeveer 23% 65 jaar of ouder is. Dat is 
hoger dan het landelijk gemiddelde en dit neemt de komende jaren alleen 
maar toe. “Er moet meer aandacht komen voor deze toenemende groep 
vitale ouderen, zodat zij ook zo lang mogelijk vitaal en gezond kunnen leven, 
wonen en blijven meedoen in onze gemeente. Bijna alle belangrijke thema’s 
op de agenda raken deze groep inwoners, dan moeten zij ook mee kunnen 
denken en praten. Wij zeggen daarom: Senioren aan zet! Want onze 
ouderen tellen mee!” 

Ook meedoen en meepraten over wat de gemeente voor senioren (voor u) 
kan doen in onze gemeente? Bel me gerust! Tel. 06 12 68 31 43. 

 

CDA aanwezig op de jaarmarkten in Hollandscheveld en Elim 

Op zaterdag 30 augustus en 16 
september was CDA Hoogeveen weer 
aanwezig op de jaarmarkten van 
Hollandscheveld en Elim. Daar stonden 
fractie en bestuur met de CDA-caravan 
waar voorbijlopende bezoekers een 
gokje konden wagen bij de traditionele 
boodschappenactie. In Hollandscheveld 
won mevrouw Beugelink-Kleine uit 
Hollandscheveld het krat vol met 
boodschappen en in Elim viel de familie 
Hageman uit Hoogeveen in de prijzen. 
Namens de CDA-fractie van harte 
gefeliciteerd en tot volgend jaar!  

 

CDA houdt inloopspreekuur in Hollandscheveld 

De CDA-fractie houdt op donderdagavond 17 oktober een inloopspreekuur 
in Hollandscheveld. De fractie hoort graag wat er leeft in onze wijken en 
dorpen en daarom houden we vanaf oktober geregeld een inloopspreekuur 
in de buurt- en dorpshuizen, om te beginnen in Hollandscheveld. We horen 
graag wat er goed gaat, maar ook wat er beter zou kunnen. U bent van harte 
uitgenodigd om vragen, zorgen of knelpunten met ons te delen. 

Het inloopspreekuur vindt plaats op 17 oktober van 19:00 tot 20:00 uur in 
dorpshuis ’t Anker in Hollandscheveld. 

 



 

 


